
Referat fra styremøte 19.09.2023  

Digitalt møte 

 

Tilstede; Leder Solveig Holth, nestleder Misty Knowlton, styremedlem Niclas Strøm, styremedlem 

Erna Opseth, styremedlem Helena Eriksson Stjern (første del av møte), varamedlem Inger Lise Øirås, 

ikke tilstede varamedlem Kristin Nersveen. 

 

Saksliste: 

- Utstillinger 

- Høstens prøver 

- Familiedagen 

- Eventuelt 

Vi startet med litt om prøver, og en presiering av hva som må til for å oppnå digital påmelding til 

prøver. Vårt prøvereglement må revideres. Dette ble også vedtatt inn i tiltaksplanen på årets RS med 

frist 1/7.  Jaktprøver gjennomføres helgen 23. og 24. september. Det er åtte påmeldte til hver av 

dagene. Alle er medlemmer og korrekt registrert.  

Utstillingen i Mjøndalshallen 26. november; Ringerpersonell er på plass.   Det er bestilt to 

trimmebord fra Waggytail, slik at det er et til hver ring. Vet ikke når vi kommer inn i hallen enda, om 

det blir på lørdag eller tidlig søndag. Vi må i så fall belage oss på å møte tidlig på søndag. Det er ikke 

blitt laget noen annonse til våre spaniels angående arrangementet, vi deler på sosiale medier slik at 

det når ut til flest mulig der. Rosetter er på plass, bortsett fra excellent og BIS/BIM. Begge deler er 

bestilt. I ettertid vet vi at vi kommer inn i hallen kl 7 søndag morgen. 

Vi har fått fòrpremier fra Felleskjøpet. Disse blir levert til Felleskjøpet på Elverum. Kristin ordner med 

dette, og får det fraktet til utstillingen. Retrieverklubben leier bord og stoler til ringene, de tar med til 

oss. Vår totalleie til NRK avd. Oslo vil bli kr 7 500,-.  

Dommermiddagen blir lørdag, og vi deltar med 4 plasser.  

Påmeldingsfristen er 12.november. Antall påmeldte når vi avholdt styremøte var 14 påmeldinger.  

Familiedagen på avholdt på Setskog lørdag 9.september.Vi hadde god hjelp av Ellen G. Wold og Kari 

Knutsen. Inger Lise og Kirsten møtte fra styret. Dessverre lite oppmøte. Vi håper på noe flere 

deltakere neste år. 

Under eventuelt kan det nevnes at klippekurset på Disenå som ble avholdt lørdag 2.september var 

fullbooket. Dette var et meget bra kurs som ble holdt av Solveig, alle deltakerne var veldig fornøyde! 

Neste år vil det bli holdt utstilling sammen med Odal Hundeklubb i stedet for retrieverklubben. Det 

er bestemt at det blir St.hanshelgen, og «vår» dag er søndag. Odal HK har gr 8 på lørdag. Vi har 

ringerpersonell på plass. Det er et veldig fint område på Disenå. 

Det har nå blitt opprettet en egen avdeling for innlandet. Vi er 3 stk fra vårt styre som tilhører 

Innlandet. Når våre verv avsluttes, vil vi da gå over til avdeling Innlandet.  

Niklas og Misty ønsker å delta på ettersøkskurs (teori). Vi i styret er enige om at klubben dekker 

kostnadene for dette kurset, - som var gratis. 



 

Neste møte er  onsdag 8/11-23 kl 20.00 på Teams. 

 

Erna Opseth 

Referent  


